



麗晶幼稚園分校
REGENT'S KINDERGARTEN (BRANCH SCHOOL)

地址：元朗安樂路 5-11 號明珠樓一樓
Address : 1st Floor, Pearl House, On Lok Road, Yuen Long, N.T.
電話 Tel : 2477 2332 傳真 Fax : 2479 3775 電郵 E-mail : regentkg@netvigator.com

入學申請表
APPLICATION FORM

登記編號 No. 2025-2026()

學童個人資料 Information of Student(*為必須填寫之欄目 Mandatory Items)				
Name in Chinese 中文姓名*		Sex 性別*		PHOTO 1 吋半 x 2 吋 相片
Name in English 英文姓名*		Nationality 國籍		
Date of Birth 出生日期*		Place of Birth 出生地點*		
H.K. Birth Certificate No. 出生証編號*		Home Telephone 家居電話*		
Spoke language at home 家中常用語言：	<input type="checkbox"/> Cantonese 廣東話 <input type="checkbox"/> Mandarin 普通話 <input type="checkbox"/> English 英語 <input type="checkbox"/> Others 其他 _____			
Address 住址*				

家長資料 Information of parents(*為必須填寫之欄目 Mandatory Items)			
	Name 姓名*	Occupation 職業	Mobile Phone No. 電話*
Father 父親			
Mother 母親			
Emergency Contact Person 緊急聯絡人			

Class applied for 申請級別 Session (Fill in the ascending order 1,2,3. being the more preferable choice) 上課時間 (填上 1、2、3 次序)	<input type="checkbox"/> AM 上午班	<input type="checkbox"/> PM 下午班	<input type="checkbox"/> K.1 幼兒班	<input type="checkbox"/> K.2 低班	<input type="checkbox"/> K.3 高班
	<input type="checkbox"/> Full Day 全日班		<input type="checkbox"/> K.1 幼兒班	<input type="checkbox"/> K.2 低班	<input type="checkbox"/> K.3 高班
School Bus 校車服務	<input type="checkbox"/> No Need 不需要	<input type="checkbox"/> Local 本地	<input type="checkbox"/> Cross-border 跨境		

Previous school attended 曾就讀之幼稚園名稱			
Brother(s) or sister(s) graduated from / currently studying in this kindergarten 在本園畢業 / 就讀之兄弟姊妹姓名*			Date of Application 交表日期

附交文件 Relevant Document Needed for Application							
1	Birth Certificate & Copy 出生證明正本及副本	2	Immunisation Record & Copy 免疫接種記錄 (針咭) 副本	3	Two Photos 1 吋半 x 2 吋相片兩張 (近照)	4	2 return envelopes 回郵信封 2 個

收集個人資料聲明

1. 申請人必須在註明(*)之欄目，提供所需的個人資料。如未能提供，校方未必能處理有關入學申請。
2. 根據《個人資料 (私隱) 條例》，本申請表內有關個人資料將僅供校方作處理入學申請之用。
在未得到申請人的同意之前，校方不會向第三者披露或轉移所收集得關於你的資料。
3. 如入學申請不被接納，校方將銷毀一切有關個人資料；成功申請者個人資料將會存入學生檔案中，並由校方保管。
4. 根據《個人資料 (私隱) 條例》，申請人有權查閱及更改填報於申請表內的資料，並可索取此等資料的副本。申請人如須查閱或更改其個人資料，請致函告知校務處書記。

Personal Information Collection Statement

1. Please note that it is mandatory for you to provide the personal data marked with (*).
In the event that you do not provide such personal data, the kindergarten may not be able to process your application.
2. According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, the above Personal data provided will be used solely for the purpose of admission and in this connection the data will be handled by the kindergarten only. The information collected about you will not be disclosed or transferred to third parties without your prior consent.
3. The application of unsuccessful candidates will be destroyed. The application of successful candidates will become part of the student file, in connection with this data will thereafter be handled by the kindergarten.
4. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the rights of access to and correction of the personal data contained in the application form, and the right to request a copy of such data. Applicants wishing to access or make corrections to the data should submit written requests to the clerks at the reception.